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ANONYMIZOVANÝ Z Á P I S 
 

o průběhu 24. zasedání Zastupitelstva obce Pustiměř 

konaného dne 23. 6. 2022 v restauraci Adélka v Pustiměřských Prusích 

 

 

Starosta Mgr. Vlastimil Smékal zahájil veřejné zasedání Zastupitelstva obce Pustiměř (dále 

jen zastupitelstvo obce) v 18:00 hodin a přivítal přítomné.   

 

 

Technický bod a schválení programu zasedání 

 

Starosta konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno, informace o konání zasedání byla 

zveřejněna na fyzické i elektronické úřední desce od 14. 6. 2022. Dále konstatoval, že je 

přítomno 11 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.   

 

Přítomni, omluveni, nepřítomni: (viz prezenční listina, příloha zápisu č. 1)   

Přítomných: 11 

Omluven: Evžen Jachan, Luboš Pořízek, Mgr. Petr Špičák, Petra Provazníková 

Nepřítomen: -- 

 

Zapisovatelkou byla jmenována: Věra Pospíšilová 

Sčítáním hlasů byli pověřeni: Ing. Miroslava Komárková, Ing. Marie Koutná 

 

  

Technický bod 

 

Určení ověřovatelů zápisu 

 

Starosta navrhl určit ověřovateli dnešního zápisu pana Michala Beneše a Mgr. Zdeňka Drbala. 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 279/22 Z 24 

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř 

s ch v a l u j e   za ověřovatele zápisu o průběhu 24. zasedání Zastupitelstva obce Pustiměř 

pana Michala Beneše a Mgr. Zdeňka Drbala. 

 

 

 H:  9  :  0   :   2 

Usnesení č. 279/22 Z 24 bylo schváleno. 

 

 

Schválení programu schůze 

 

1. Zpráva o činnosti rady obce  

2. Zpráva o činnosti finančního výboru  
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3. Kontrola plnění usnesení rady a zastupitelstva obce a zpráva o činnosti 

kontrolního výboru  

4. Schválení závěrečného účtu, účetní závěrky a výsledků přezkoumání hospodaření 

obce za r. 2021 

5. Spolufinancování sociálních služeb ORP Vyškov v r. 2022 

6. Stravenkový paušál 

7. Rozpočtové opatření č. 9/2022 

8. Informace, různé 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 280/22 Z 24 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

s ch v a l u j e   navržený program 24. zasedání zastupitelstva obce. 

 

 H:   11  :  0   :  0 

 

Usnesení č. 280/22 Z 24 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 1 

Zpráva o činnosti rady obce 

 

Zprávu z jednání rady obce č. 74, 75 a 76, které se konaly od posledního zasedání ZO podal 

místostarosta obce. 

 

Na vědomí – bez usnesení. 

 

 

Bod č. 2 

Zpráva o činnosti finančního výboru 

 

Finanční výbor se sešel 21. června 2022 za přítomnosti 4 členů a starosty obce. 

Členové byli informování o finančních stavech účtů k 17. 06. 2022, kdy částka u KB činila 

3.451.177 Kč, u ČNB 30.892.531 Kč, celkem 34.343.708 Kč.   

 

Dále se FV zabýval plněním rozpočtu za 5 měsíců r. 2022:  

- příjmy: 15.186.384,03 Kč (43,56 % schváleného rozpočtu), z toho příjmy daňové 

12.791.949,46 Kč (40,44 %), 

- výdaje: 18.940.653,35 Kč (28,26 %). 

 

FV vzal na vědomí schválená rozpočtová opatření od posledního ZO: 

- rozpočtové opatření č. 7/2022, schváleno RO dne 09.05.2022, 

- rozpočtové opatření č. 8/2022, schváleno RO dne 25.05.2022. 
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FV probíral schválení závěrečného účtu, účetní závěrky a výsledků přezkoumání hospodaření 

obce za r. 2021. Obec hospodařila dle schváleného rozpočtu, v roce 2021 bylo schváleno 14 

rozpočtových opatření. Rozpočtové příjmy činily celkem 38.077.567,12 Kč, což dělá 114,29 

% schváleného rozpočtu. Rozpočtové výdaje činily celkem 45.181.552,91 Kč, což je 63,4 % 

schváleného rozpočtu. Na účtech obce byl k 31. 12. 2021 zůstatek ve výši 38.093.986,97 Kč.  

Náklady na hospodářskou činnost byly v roce 2021 ve výši 191.285 Kč, výnosy činily 

869.997 Kč.  

Závěrečný účet za r. 2021 je navržen ke schválení bez výhrad. Při přezkoumání hospodaření 

nebyly zjištěny chyby a nedostatky. 

Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu obce  

a) schválit účetní závěrku obce Pustiměř sestavenou ke dni 31. 12. 2021, 

b) schválit celoroční hospodaření a závěrečný účet obce Pustiměř za rok 2021 bez 

výhrad. 

 

FV také projednal spolufinancování sociálních služeb ORP Vyškov v r. 2022, bližší 

informace budou podány na dnešním zasedání. 

Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu obce schválit příspěvek na spolufinancování 

sociálních služeb ORP Vyškov v r. 2022 ve výši 73 Kč/občan, tj. celkem 135.196 Kč. 

  

FV prodiskutoval stravenkový paušál a doporučuje zastupitelstvu obce schválit směrnici č. 

1/2022 Stravenkový paušál. 

  

FV byl seznámen s rozpočtovým opatření č. 9/2022. Ve výdajové části je zakomponována 

výše příspěvku na spolufinancování sociálních služeb ORP Vyškov v r. 2022. 

Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu obce schválit rozpočtové opatření č. 9/2022. 

 

Na vědomí – bez usnesení. 

 

 

Bod č. 3 

Kontrola plnění usnesení rady a zastupitelstva obce a zpráva o činnosti kontrolního 

výboru 

 

Zprávu předložil předseda kontrolního výboru Bc. Antonín Grmela. Kontrolní výbor se sešel 

dne 20. 6. 2022 za přítomnosti 3 členů. 

Ze splněných usnesení uvedl uzavření smluv s EGD a.s. Brno a Vak a.s. Vyškov a pojištění 

budovy Pustiměř 74. 

Rekonstrukce chodníků je v řešení, stejně tak peněžité dary zájmovým spolkům. Skákací hrad 

dosud zakoupen není, řeší to starosta. Vlhkost v MŠ se sleduje, čeká se na odpověď ŘSD 

ohledně pozemků u dálnice. Dotační smlouva s rybáři je podepsaná, peníze odeslány. 

Chodníky u hřiště a budování propojovacího chodníku Zelenohorská – Konečná jsou ve fázi 

projektování. 

Nesplněná usnesení nejsou. 

V bodě Různé projednávali opodstatnění rozeznávání SPZ kamerami u MŠ a s tím související 

navýšení částky za jejich instalaci, přemístění kontejneru v přístřešku kamenné stavby v 

bývalé MŠ na vhodnější místo. Probrali možnost využití statistických dat z radaru na Zelenou 

Horu pro možnou další komunikaci se SUS kvůli rychle jedoucím autům. 

 

Na vědomí – bez usnesení. 
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Bod č. 4 

Schválení závěrečného účtu, účetní závěrky a výsledků přezkoumání hospodaření obce  

za r. 2021 

 

Obec hospodařila dle schváleného rozpočtu, v roce 2021 bylo schváleno 14 rozpočtových 

opatření.  

Rozpočtové příjmy činily celkem 38 077 567,12 Kč, což dělá 114,29 % schváleného 

rozpočtu. Největší podíl tvoří příjmy daňové, které činily 33 065 609,50 Kč. Obec obdržela 

dotace ve výši 3 863 177,81 Kč, nejvíce na protipovodňové opatření – bezdrátový rozhlas a 

digitální povodňový plán 1 339 168,74 Kč 

Rozpočtové výdaje činily celkem 45 181 552,91 Kč, což je 63,4 % schváleného rozpočtu. 

Největší investiční výdaje byly na přístavbu MŠ 11 151 135 Kč, dále chodník od Hrušky ke 

státní silnici, zateplení bytového domu, výměna zdroje tepla v ZŠ Pustiměř.  

Z běžných výdajů je největší položka na svoz TKO 2 092 948 Kč. 

Obec ze svého rozpočtu poskytla dotace Městu Vyškov na spolufinancování sociální služeb, 

Městu Vyškov za projednávané přestupky a občanům na opravu fasád a chodníků. Obec také 

přispěla obcím zasaženým tornádem, spolkům, které pracují s mládeží, dále včelařům, 

chovatelům, myslivcům. 

Na účtech obce byl k 31. 12. 2021 zůstatek ve výši 38 093 986,97 Kč.  

Náklady na hospodářskou činnost byly v roce 2021 ve výši 191 285 Kč, výnosy činily 

869 997 Kč.  

Závěrečný účet za r. 2021 je navržen ke schválení bez výhrad. Při přezkoumání hospodaření 

nebyly zjištěny chyby a nedostatky. 

Bližší informace k hospodaření jsou k dispozici v přílohách k závěrečnému účtu. 

Rada obce doporučuje závěrečný účet schválit. 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 281/22 Z 24 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

a) s ch v a l u j e   účetní závěrku obce Pustiměř sestavenou ke dni 31. 12. 2021, 

b) s ch v a l u j e   celoroční hospodaření a závěrečný účet obce Pustiměř za rok 2021 

bez výhrad. 

 H:   11  :  0   :  0 

 

Usnesení č. 281/22 Z 24 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 5 

Spolufinancování sociálních služeb ORP Vyškov v r. 2022 

 

Město Vyškov žádá o projednání spolufinancování sociálních služeb v rámci ORP Vyškov  

v r. 2022 naší obcí. V roce 2021 uhradily obce na spolufinancování celkem 6 357 128 Kč, 

z toho Vyškov 5 216 044 Kč (82 %). V roce 2021 se do spolufinancování zapojilo ze 41 obcí 

ORP Vyškov 24 obcí, z toho 16 obcí přispělo nižší částkou, než bylo navrženo. Celkový 

příspěvek obcí (bez Vyškova) činil 1 141 084 Kč. 

V r. 2021 využívalo z občanů naší obce služby Charity Vyškov 16 uživatelů (centrum denních 

služeb, osobní asistence, odlehčovací služba, pečovatelská služba), služby PIAFY Vyškov 
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2 uživatelé (sociálně terapeutické dílny, sociální rehabilitace) a služby společnosti Podané 

ruce 1 uživatel (terénní programy). 

Obec Pustiměř se na spolufinancování sociálních služeb v ORP Vyškov podílela 

v předchozích letech v požadované výši, v roce 2020 částkou 192 600 Kč (107 Kč/občan) a v 

roce 2021 částkou 189 800 Kč (104 Kč/občan). 

V roce 2022 je výsledná částka pro spolufinancování základní sítě sociálních služeb 

7 530 237 Kč, tj. 146 Kč na 1 obyvatele, to je navýšení o 42 Kč oproti minulému roku. Pro 

Pustiměř by při počtu obyvatel 1852 (k 1. 1. 2021) připadalo spolufinancování ve výši 

270 392 Kč.  

Město Vyškov náklady na spolufinancování sociálních služeb rozpočítává solidárně na 

všechny obce ORP okresu Vyškov na základě počtu jejích obyvatel. Dle vyhodnocení ze 41 

obcí přispělo pouze 24 obcí, z toho jen 7 plnou částkou, 16 obcí přispěla částečně. Řada obcí 

nepřispívá vůbec. Za minulý rok byl průměrný příspěvek obcí na spolufinancování 37 Kč. 

Jelikož se nepodařilo vytvořit funkční systém spolufinancování sociálních služeb v rámci 

ORP Vyškov, kdy cca polovina obcí do systému nepřispívá a z těch obcí, co přispívají, tak 

některé menší částkou, než bylo navrženo, rada obce doporučuje přispět ve výši 50 % 

požadované částky na občana, tj. částkou 73 Kč/občan, tj. celkem 135 196 Kč. 

Pro udržení kvality poskytovaných služeb a zajištění potřebného rozsahu péče je nutné, aby se 

do spolufinancování zapojily všechny obce. Jinak může dojít k omezení dostupnosti sociální 

péče pro potřebné občany. Není možné, aby se na spolufinancování podílelo tak malé 

množství obcí a ostatní tento systém využívaly bez zájmu na jeho participování. Doposud 

pravděpodobně rozdíl doplácí město Vyškov, 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

  

Pan Raclavský – jak bude částka mezi organizace rozdělena? Má k tomu výhrady, protože pro 

vlastní občany žádné sociální služby nefinancujeme a někteří občané, kteří je potřebují, na ně 

nemají peníze. Suplujeme stát a dotujeme komerční organizace a vlastním občanům 

nepomůžeme. Služba není zdarma, občané za ni platí, je to drahá služba a někteří občané na ni 

nemají. 

Starosta – netuší, podle jakého klíče se prostředky mezi organizace rozdělují. Drahá služba to 

je. Proto organizace hledají vícezdrojové financování. Část mají zřejmě ze státního rozpočtu, 

část od kraje a zbytek pokrývá město Vyškov. Služby nevyužívají pouze občané Vyškova, 

proto město přichází s tímto návrhem.  

Pan Raclavský – suplujeme vlastně stát a kraj. Kdo je zřizovatelem Charity? 

Starosta – neví, jestli je povinností státu a kraje financovat sociální služby v plné výši. Kdo je 

zřizovatelem těchto organizací není problém zjistit. Je to možná církev. 

Mgr. Zourek – Charita Vyškov je zařízení římskokatolické církve. 

Místostarosta – Charita funguje mnoho let, je funkční, prověřená, slouží občanům v celém 

okrese, není na místě ji zpochybňovat. 

Starosta – organizace musí splňovat určitou atestaci, aby byly zařazeny do bloku sociálních 

služeb, musí být schváleny krajem.  

Mgr. Trávníček – proběhlo nějaké setkání ORP s obcemi? 

Starosta – proběhly minimálně dvě setkání, první již v roce 2019.   

Mgr. Trávníček – jak se k tomu staví obce, které nepřispívají a město Vyškov? 

Starosta – město se snaží spolufinancování rozložit na všechny obce, jejich představitelé se 

k tomu na jednáních záporně nevyjadřují. Jde o nepovinná setkání, kterých se zúčastňuje max. 

polovina obcí. 

Místostarosta se otázal pana Raclavského, jaký má návrh k financování sociálních služeb. 
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Pan Raclavský – přispívat na službu našim občanům, někteří na ni nemají. Místo organizacím 

pomoci občanům, kteří na službu nedosáhnou. Alespoň částečně. Naši občané nemají žádné 

slevy, platí plnou cenu, jako ostatní. 

Místostarosta – částečně se jim již přispívá prostřednictvím dotování charity. Pokud by   

organizace dotace nedostaly, cena by byla ještě vyšší. Cena pro občany je již ponížena o tyto 

dary. 

Starosta – ceny služeb jsou regulované, organizace se většinou drží horní hranice, v sociálních 

službách není nadbytek financí a koncem roku mají obavy, zda vyjdou. Samozřejmě, pokud 

dojde k politickému rozhodnutí na návrh pana Raclavského, je na zastupitelstvu, aby 

příspěvek občanům připravilo a schválilo. 

Pan Hynšt – v naší obci služeb využívá asi 1,1 % občanů. Občané obcí, které nepřispívají, 

platí stejně? 

Starosta – ano, platí stejně. Dotace zajišťují, že budou zachovány ceny nabízených služeb. 

Zákon obcím nenařizuje, aby se na financování sociálních služeb podílely. 

Místostarosta – cílem snížení naší částky je, aby město Vyškov vyvinulo snahu více 

spolupracovat a komunikovat s obcemi a získat od obcí více peněz. Jde vlastně o dar, což není 

nic špatného. Pokud máme zájem tuto službu ještě více dotovat, může zastupitel pan 

Raclavský připravit návrh k projednání. Tím, že přispějeme pouze našim občanům, 

nezajistíme, aby tyto služby nezanikly. Proto bychom měli organizacím také přispívat.  

Bc. Grmela – podle tabulky mnoho obcí nepřispívá vůbec nebo málo. Souhlasí, aby byl dán 

městu určitý signál, nechat to však celé na Vyškovu také není dobré. Je pro schválení návrhu 

rady. 

Místostarosta – naši občané služeb těchto organizací využívají mnoho let, nejvíce Charity 

Vyškov.  

Starosta – nejjednodušší varianta by byla přispívat přímo občanovi, který služby využívá. 

Organizace by musely zasílat statistiku a jmenovitě občany, kteří služby využívají. Pak by se 

dávaly dary občanům na základě darovacích smluv. Předem by se zveřejnilo, že obec tyto 

dary poskytuje, aby s tím občané počítali.  

Pan Raclavský – na okrese pečovatelské služby nabízí jen Charita nebo i jiné organizace?  

Místostarosta – pokud ví, po obci se pohybuje pouze Charita. O jiné organizaci neví. 

Pan Raclavský navrhuje uhradit občanům, kteří službu využívají, 50 % např. na konci roku. 

Místostarosta – na konci roku to není rozumné, pokud by na to neměli peníze, službu by 

nevyužili. Vhodnější by bylo třeba kvartální vyúčtování. 

Mgr. Trávníček doporučuje navrženou částku schválit a do budoucna se domluvit s městem 

Vyškov, jakým způsobem rozpočítat náklady mezi všechny obce. Vyvolat s nimi jednání, 

zapůsobit na ně. Služby těchto organizací by měly zůstat zachovány. Je to vlastně dar, který 

obec poskytuje. 

 

 

Návrh usnesení č. 282/22 Z 24 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

s ch v a l u j e  uzavření Smlouvy o příspěvku na spolufinancování sítě sociálních služeb 

ORP Vyškov s městem Vyškovem, Masarykovo náměstí 108/1, 682 01 Vyškov, IČ: 

00292427. Příspěvek obce Pustiměř na sociální služby pro rok 2022 činí 135 196 Kč.  

 

 H:   10  :  0   :  1 

 

Usnesení č. 282/22 Z 24 bylo schváleno. 
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Bod č. 6 

Stravenkový paušál  

 

Zastupitelstvo obce na veřejném zasedání dne 24. 06. 2021 schválilo usnesením č. 231/21 

Z 18 směrnici – „Stravenkový paušál“ určený pro zaměstnance obce na plný úvazek a pro 

uvolněné zastupitele. Hodnota stravenkového paušálu byla pro rok 2021 tehdy stanovena na 

70 Kč. V r. 2022 je stravenkový paušál u zaměstnance osvobozen od daně do výše 82,60 Kč 

(70 % horní hranice stravného, které lze poskytnout zaměstnancům odměňovaným platem při 

pracovní cestě trvající 5 až 12 hodin) za jednu směnu. Je tedy navrženo zvýšení hodnoty 

stravenkového paušálu pro zaměstnance obce na plný úvazek a pro uvolněné zastupitele od  

01. 07. 2022 na 82 Kč. V dalších letech by byl stravenkový paušál automaticky stanoven ve 

výši 70 % horní hranice stravného, které lze poskytnout zaměstnancům odměňovaným platem 

při pracovní cestě trvající 5 až 12 hodin, vždy na základě platné vyhlášky vydávané 

s odkazem na § 189 odst. 1 zákona č. 262/2006 Sb., kdy v pravidelném termínu od 1. ledna 

Ministerstvo práce a sociálních věcí vyhláškou mění stravné stanovené v § 163 odst. 1 a § 176 

odst. 1, a to podle údajů Českého statistického úřadu o cenách jídel a nealkoholických nápojů 

ve veřejném stravování. 

Rada obce doporučuje stravenkový paušál schválit. 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 283/22 Z 24 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

s ch v a l u j e   směrnici č. 1/2022 – Stravenkový paušál dle předložené přílohy. 

  

 H:   11  :  0   :  0 

 

Usnesení č. 283/22 Z 24 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 7 

Rozpočtové opatření č. 9/2022 

 

Ve výdajích je položka 135 200 Kč na spolufinancování sociálních služeb ORP Vyškov pro 

rok 2022. Rozdíl mezi příjmy a výdaji je 135 200 Kč a je zohledněn v položce financování. 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 284/22 Z 24 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

s ch v a l u j e   rozpočtové opatření č. 9/2022. 

  

 H:   10  :  0   :  1 

 

Usnesení č. 284/22 Z 24 bylo schváleno. 
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Bod č. 8 

Informace, různé 

 

Pan Talák – kdy se bude opravovat kanál v ulici Zelenohorská? 

Místostarosta – VaK přislíbil rekonstrukci v příštím roce. 

 

Pan Hynšt – na hřbitově se úpravou chodníku zvýšila horní cesta, občané se nemohou dostat 

k hrobům, je to vysypané břidlicí, nedá se tam projít. 

Starosta – u hlavního chodníku se musela dodržet norma, podle kterého je sklon chodníku 

max. 2%, proto tam vznikl schod. K hrobům budou zbudovány troje schody, dá se k nim 

dostat i spodní uličkou, tak jako k ostatním hrobům, které nejsou u cesty. 

Pan Neckař – na co je tedy ta hlavní cesta dělaná, když se dá dostat pouze k hrobům po levé 

straně, hroby na pravé straně jsou odříznuty. Je to špatné. 

Starosta – odříznuté nejsou, dá se k nim dostat zespodu. Není to ideální, ale cesta nešla 

ponížit, protože by se odkryly základy hrobů vlevo.  

Pan Neckař – kolem hrobů na pravé straně se tedy bude dělat zábradlí? 

Pan Raclavský – měl stejný dotaz, je tam půlmetrový schodek, je to neprůchodné. 

Starosta – to není určeno k tomu, aby se tam chodilo. 

Místostarosta – zábradlí tam z hlediska normy být nemusí. 

Pan Neckař – měl by to zhodnotit bezpečák, zda je to tak v pořádku. Bylo slíbeno, že se 

v některých místech vyrovnávací přístupové schodky udělají. Od tří stupňů by tam mělo být 

zábradlí. Snad se to vyřeší, ale mohou se ozvat i další lidé. 

Pan Hynšt – lidé byli zvyklí chodit shora, nyní musí chodit uličkou, vyhýbat se s dalšími 

lidmi. 

Starosta – tak je to v každé uličce, kromě hrobů, které jsou u hlavní cesty. Jde pouze o to, že 

na to nejsou lidé zvyklí. 

Místastarosta – hřbitov je ve svahu, jsou tam nerovnostní problémy, projektant se s nimi 

musel vypořádat. Projekt musel dodržet normy, tak jak je to uděláno, by to mělo být 

v pořádku. Snaží se najít nejlepší řešení, několik schodů se tam doplní. Někteří lidé spokojeni 

nebudou. 

Starosta – navíc mezi hroby nejsou uličky, jsou nalepeny na sobě, lidé budou chodit přes 

hroby. 

Pan Neckař – pokud se v tom největším výškovém rozdílu osadí stupně ze žulových 

obrubníků, tak to snad bude v pořádku. 

 

 

 

Starosta ukončil jednání v 19:10 hod.   
 

 

Zápis pořízen dne: 28. 06. 2022 
 

Zapisovatelka: Věra Pospíšilová 
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Ověřovatel Michal Beneš:                     .......................................dne  ............................. 

 

 

 

 

 

Ověřovatel Mgr. Zdeněk Drbal:            .......................................dne ............................... 

 

 

 

 

 

 

 

Starosta Mgr. Vlastimil Smékal: ............................................. dne:  ...................................... 

 

 

 

 

 

Místostarosta Mgr. Lukáš Peška:  .............................................dne:  ...................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) Zpráva o činnosti rady obce 

3) Zpráva o činnosti finančního výboru 

4) Zpráva o činnosti kontrolního výboru  

5) Komentář k závěrečnému účtu obce Pustiměř 

6) Příloha za období 13/2021 

7) Inventarizační zpráva za rok 2021 

8) Smlouva o příspěvku na spolufinancování sítě sociálních služeb ORP Vyškov 

9) Směrnice č. 1/2022 – Stravenkový paušál 

10) Rozpočtové opatření č. 9/2022 

  

Upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů podle Nařízení Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 ze dne 27. 4. 

2016 o ochraně fyzických osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a volném pohybu 

těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (nařízení GDPR). 

 


